
Зоран Пашалић: Задовољан сам што је Парада поноса протекла без инцидената, али и даље постоје бројни проблеми са којима се суочавају ЛГБТИ особе
недеља, 17 септембар 2017 18:50

Заштитник грађана Зоран Пашалић изразио је задовољство зато што је овогодишња
Парада поноса у Београду, као и претходне три године, одржана без инцидената, али и
указао да и даље постоје бројни проблеми са којима се суочавају ЛГБТИ особе.

  

  

"Иако се могу констатовати одређени помаци и напредак у остваривању права ЛГБТИ
особа, постојећи закони и стратегије се не примењују у пуној мери, а нису отклоњени ни
бројни системски недостаци и препреке са којима се ЛГБТИ особе свакодневно
суочавају. Нисмо до краја сузбили стереотипе, предрасуде, стигме и насиље због којих је
право на достојанствен живот ЛГБТИ особама и даље недостижно, и на томе морамо
сви, од државе до сваког појединца заједнички радити", оценио је Пашалић у
саопштењу.

  

Пашалић је навео да верује да је успешно одржаном парадом поноса у Србији направљен
још један корак ка већој видљивости и остваривању права на слободу окупљања и
изражавања особа другачије сексуалне оријентације и родног идентитета, гарантованих
Уставом и законима.
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Он је подсетио да је држава дужна да заштити право свих својих градјана, а друштво да
негује и развија атмосферу толеранције у којој сваки појединац може да живи слободно
и без страха од насиља због своје различитости.

  

(Бета)
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